

LETTER NUMBER 297

1 1843-05-06
2 Monsieur le Supérieur du Pensionnat des Joséphites a Tirlemont

Loués st. J. M. J.

Voici, Mr le Supérieur, le jeune homme dont on vous a parlé. Votre rév. Père Supr et moi, nous connaissons le sujet depuis longtemps, et nous jugeons qu'il rendra beaucoup de services, qu'il sera aimé de ses Suprs et qu'il édifiera par sa piété, non seulement les élèves, mais même les religieux.

Je compte avoir, sous peu, le plaisir de vous aller voir. En attendant, je vous recommande de stimuler le zèle pour honorer Marie notre auguste Patronne et notre très tendre Mère.

Votre toujours dévoué Père en J. C.

Gand 6 du mois de Marie 1843

C. G. Van Crombrughe

Dites à Mr Benoît que j'ai reçu comme postulant le jeune homme dont il m'a parlé et qu'il entrera en juin.

6 May 1843

To the Superior of the Josephite Boarding School at Tirlemont.

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Here, dear Superior, is the young man I spoke to you about. Your Reverend Father Superior and I have known this subject for a long time and in our opinion he will be of great use, he will be loved by his Superiors and by means of his piety he will edify not only the pupils but even the religious.

In a short time, I hope to have the pleasure of visiting you. In the mean time, I recommend that you increase your zeal in honouring Mary, our august patron and our tender Mother.

Your ever devoted father in Jesus Christ,

Ghent 6th of the month of Mary 1843

C. G. Van. Crombrughe

Tell Mr Benoît¹ that I have accepted the young man he spoke to me about as a postulant and he will enter in June.

¹ Mr Benoît Busschaert [22]